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AUNING SKOLE  

 

Referat 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Tirsdag 21. november 2023 kl. 19.30-21.00 (afholdes på Grenaa Gymnasium & HF) 
 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 
 
Forældrevalgte: Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Heino Ydegaard, Helene Hastrup, 

Thomas Bang, Lars Kalstrup Kristiansen og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Emil Kjærholm Jørgensen & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Oliver & William 
 
Ledelse: Anne Illeborg & Lissi Pedersen  
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Punkter 
 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 
Dagsorden godkendt. 
 
Afbud: Helene Hastrup. 
 
Velkommen og rundvisning på Grenaa Gymnasium & HF v. rektor 
Helene Bendorff Kristensen og Bo Nørregaard Jensen, Vi-
dendjurs. 
 
På Grenaa Gymnasium & HF er der indskrevet ca. 520 unge. 
Skolen har også en IB-afdeling samt en kostskole. (Der er i alt 16 
skoler, der udbyder IB i Danmark) Der bor 222 unge på kostafde-
lingen. Pre-IB, IB1 og IB2 tæller i alt 259 unge på skolen. 
Kort gennemgang af skolens struktur og studieretninger. 
Det internationale og musik har en høj prioritet på skolen. 
Gymnasiet udbyder en række muligheder for unge talenter. 
Mange elever søger matematik på A-niveau. 
Helene fortæller også om det konstruktive samarbejde mellem 
ungdomsuddannelserne i byen og UngNorddjurs. 
 
Hvordan kan vi samarbejde mere og om hvad? 
  
Der er gode muligheder for Auning skole eks. at låne faglokaler på 
ungdomsuddannelserne. 
Kunne det være en mulighed, at de unge fra Auning skole invite-
res til eks. musical? 
Transporttiden (busser) er en udfordring. Fleksbus (eks. om freda-
gen efter skoletid) kan evt. være en mulighed. 
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Aktuelt har såvel Videndjurs som Grenaa Gymnasium & HF forløb 
lagt ind under Skoletjenesten, som eleverne og personalet på Au-
ning skole kan søge. 
Vi drøfter samarbejdsmulighederne løbende. 
 

 
2. 
 

 
Nyt fra skoleledelsen 

 
20 min 
AI 
 

 
Mandag d. 11. dec. får skolen besøg af formanden for Børne- og 
Ungdomsudvalget Alexander Myrhøj. Han har særligt udtrykt inte-
resse for at se og høre om, hvordan der arbejdes i modtagelses-
klasserne og i 9EP.  
Tirsdag d. 28. nov. kl. 16-18 er der Kontaktudvalgsmøde med 
B&U i Grenaa. Pga. afbud er der en ledig plads. Interesserede 
melder tilbage til Anne senest på fredag. 
Fra sidste møde spurgte skolebestyrelsen om, hvilket tilsyn der 
føres fra forvaltningens side i forhold til overholdelse af budget og 
regnskab. Anne oplæste det svar, som skolen har fået fra økono-
miafdelingen. Det bekræfter, at der ikke er en formaliseret log, 
som skolen skal udfylde. Skolen modtager en mail, som bekræfter 
den aktuelle fremsendte budgetopfølgning. (Principper for økono-
misk tilsyn) 
Vi glæder os til i år at kunne uddele velfortjente julegaver til perso-
nalet. 
Personalet har arbejdsdage d. 21. dec. og 3. januar, hvor der er 
førstehjælpskursus for alle. 
Vi har fortsat fokus på de fysiske læringsrum. Særligt på udsko-
lingsgangen er der prioriteret en opfriskning af gangområdet med 
indkøbte fag-faglige dekorationer. 
Aktuelt har vi på skolen generelt fokus på personalets arbejdsmil-
jøet. Det er særligt fokus på at finde ud af, hvad der presser på, 
og hvordan det kan afhjælpes. 
Uddannelsesmessen på torsdag d. 23. november har høj prioritet i 
forhold til samarbejdet med de lokale ungdomsuddanneler, UU-
vejlederne og de lokale virksomheder. 8. og 9. årgang og deres 
forældre er særligt inviterede til arrangementet. 

 

 
3. 

 
Principtjek 

  
10 min 
AI 
 

 
Gennemgang af Auning skoles principper 
Den aktuelle principliste er udsendt inden mødet. 
Hvad vil vi prioritere at drøfte/gentænke? 
Vi beslutter at kigge på princippet for ”klassesammenlægninger” 
næste gang. 
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4. 

 
Afholdelse af bestyrelsesmøder 
 

  
10 min 
AI 
 

 
Har vores møder den rette form og kvalitet? 
Vi drøfter, om vi skal overveje andre organiseringsformer, som na-
turligvis skal passe til indholdet i det aktuelle punkt. 
Oplever alle mødedeltagere sig inddraget og hørt undervejs eller 
er den aktuelle form passende? Ja, var det gennemgående svar. 
Ved udarbejdelse af kommende dagsordener drøftes den mest 
konstruktive organiseringsform til de enkelte punkter. 
 

 
 

     

     

 
5.  

 
Bad efter idræt 

 
20 min 
LP/SBL 

 
Forslag til princip udsendes sammen med dagsorden. 
 
Bemærkninger til det udsendte forslag til nyt princip: 
Vi sletter linje 8. Herefter lægges det færdige dokument på hjem-
mesiden under ”principper” (Skolebestyrelsen). 
 
Hvordan får vi det nye princip til at ”leve” blandt forældre og per-
sonale? 
I forhold til personalet udarbejder skoleledelsen sammen med 
LMU retningslinjer for ”bad efter idræt”. 
Forældrene orienteres i en konkret besked på Aula. 
 
Vi evaluerer princippet senere. 
 

 

 
6. 

 
Elevrådets ansøgninger 

 
10 min 
Oli/Wil 
 

 
Elevrådet (udskolingen og mellemtrin) fremlægger deres ansøg-
ninger til skolebestyrelsen: 
 

1. ønske: Fugleredegynge til haven, incl. faldunderlag (ca. 

21.000 kr.) Husk at indregne udgifter til opsætning. 

2. ønske: 2 håndboldmål til musikgården: (incl. fastgørelse): 

pris: ca. 16.000 kr. 

3. ønske: lejrskole på 4. og 9. årg. 

Mellemtrin ønsker et klatrestativ og en basketball. 
Desuden ønsker eleverne styrkede muligheder for overnatnings-
arrangementer (mulighed for at styrke fællesskabet) 
 
Hjertelig tak for ansøgningerne. 
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De bliver hermed overdraget til lederteamet - og budgettet. Elev-
rådene får direkte respons. 

     

 
7.  

 
Nyt fra bestyrelsesformanden  
 

 
5 min 
MKJ 

 
Orientering om aktuelle sager 
Kontaktudvalgsmødet d. 28/11. Deltagere afklares senere. 

 

 
8. 

 
Nyt fra elevrådet  
 

 
5 min 
Oliver 
 

 
Ønske: renere toiletter i løbet af dagen. Alle toiletter er rene ved 
skoledagens start. Kan inddeling af toiletterne evt. være en hjælp? 
Hyppige elevrådsmøder både på mellemtrin og udskoling med 
henblik på at kvalificer ansøgningerne. Det giver et godt arbejds-
fællesskab. 
Begge elevråd mødes op til jul for at lave en midtvejsevaluering 
med deres elevrådskontaktlærere. 
 

 

 
9. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne  
 

 
5 min 
BX & EKJ 

 
TR glæder sig over, at der i år er julegaver til alle - og julesok. Det 
er et lyspunkt i en tid, hvor mange personaler oplever sig pres-
sede. 
Julefrokosten er flyttet til et nytårstaffel.  
 
I indeværende uge får vi det årlige besøg af skole- og dagtilbuds-
chefen og lokalforpersonen for DLF i forhold til at drøfte og evalu-
ere vores skoleplan. TR og lederteamet deltager. 
 

. 

 
10. 

 
Den gode historie  
 

 
5 min 
TL 

 
Hvilken god historie ønsker vi at fortælle? 
 
Det nye princip ”bad efter idræt”. 

 

 
11. 

 
Eventuelt 

 
5 min 
Alle 
 

Opfordring til, at vi på skolen er opmærksomme på toiletternes hy-
giejne i hverdagen. 
 
Drøftelse af elevers salg af varer, hvor overskuddet kan bidrage til 
klassekassen. 
 
GLÆDELIG JUL og GODT NYTÅR! 
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Lukket punkt: Elevsag. 

 

 


